
Schriftelijke vragen aan het college van B en W over Toename aantal honden en hondenpoep

Gorinchem, 6 mei 2021

Door de corona-crisis zijn afgelopen jaar door veel gezinnen puppy’s of honden uit het dierenasiel 
aangeschaft. Het landelijk Informatiecentrum Gezelschapsdieren (LICG) constateerde in juni vorig 
jaar al dat het aantal honden in dierenasiels met een derde was afgenomen. (zie linkje) Die 
ontwikkeling heeft zich verder doorgezet en daarnaast zijn veel honden aangeschaft via Markplaats 
of van broodfokkers.

Met de stijging van het aantal honden is ook de hoeveelheid poep op straat, in plantsoenen en op 
speelplaatsen toegenomen. Er is minder sociale controle, zeker gedurende de periode van de 
avondklok. De situatie is onhygiënisch voor mensen en ongezond voor andere honden, die zo 
mogelijk parasieten kunnen oplopen (zoals bijv. giardia). Gorcum Actief stelt nu de volgende vragen:

1: Is bij de gemeente bekend hoeveel honden er in Gorinchem afgelopen jaar bij zijn gekomen?

2: Wat zijn hiervan de gevolgen voor de inkomsten uit hondenbelasting?

3: Zijn er meer mogelijkheden voor (afgesloten) uitren- en/of speelplaatsen voor honden?

4: Kan de voormalige voorziening voor hondenpoepzakjes worden heringevoerd?

5: ’s Morgens rond 8.00 uur worden parken en stadswallen gebruikt als honden uitlaatgebieden. Kan 
het college zorgen voor meer en betere handhaving van de APV?

6: In andere gemeenten zijn acties ondernomen om hondenbezitters te wijzen op voorschriften vwb 
hondenpoep in de openbare ruimte met bijvoorbeeld verbodsteksten (sjablonen) op trottoirs en/of – 
bordjes in plantsoenen en bij speelplaatsen. Zijn dergelijke acties in Gorinchem ook mogelijk om 
(nieuwe) hondenbezitters te wijzen op hun morele en sociale verplichtingen?     

Namens Gorcum Actief
Everdien Hamann

https://nos.nl/collectie/13839/artikel/2336306-meer-mensen-nemen-een-puppy-in-coronacrisis-
ook-piek-bij-adopties-asieldieren


